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Описаний у цій публікації клінічний випадок судин-
ної мальформації, клінічні прояви якої відмічені тільки в 
6-ти-річному віці, елементи висипу нагадували геморагіч-
ні висипи. Пізня діагностика суттєво погіршила можли-
вості лікування та подальший прогноз його ефективності. 

Зазначене обумовило розвиток психо-емоційних та соці-
альних проблем у підлітка внаслідок стійких косметичних 
порушень, які обумовлені прогресуванням мальформації. 
Дитина потребує подальшого мультидисциплінарного 
спостереження. 
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Abstract. Vascular abnormalities in children often cause diagnostic difficulties for doctors of all specialties, as the skin syndrome unites a very large 
number of skin lesions inherent in many infectious, rhe umatological or surgical pathologies. This article describes the features of skin lesions in 
some rheumatological diseases and vascular anomalies, as well as a clinical case of an atypical clinical picture of a vascular malformation, which 
led to diagnostic difficulties and the postponement of adequate therapy. 
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Резюме. Сосудистые аномалии у детей часто вызывают диагностические трудности у врачей всех специальностей, так как кожный син-
дром объединяет очень большое количество поражений кожи, присущих многим инфекционным, ревматологическим или хирургическим 
патологиям. В данной статье приведены особенности поражений кожи при некоторых ревматологических заболеваниях и сосудистых 
аномалиях, а также описан клинический случай нетипичной клинической картины сосудистой мальформации, что привело к диагности-
ческим трудностям и отсрочке адекватной терапии.
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